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Pani
Małgorzata Celina Zaborna 
Radna 
Rady Miasta Hajnówka 

Odpowiadając na wniosek złożony na sesji rady Miasta Hajnówka w dniu 12 grudnia 
2018r dotyczący pętli autobusowej na Porejewie, w załączeniu przesyłam odpowiedź PUK Sp z 
o.o., która zawiera również koszt organizacji pętli oraz przedłużenia trasy autobusu.  
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